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Abstract (en)
The arc extinction device has a number of extinction plates (5), lying in spaced parallel planes, one behind the other relative to the movement
direction of the switch piece (1.1). The plate attack is contained in a sealed space filled with an electronegative gas, at least one of the extinction
plates having a number of apertures (6) spaced across its surface. Pref. the apertures are evenly spaced across the surface of all the extinction
plates, with the apertures in one plate offset relative to the apertures in the next plate. The spacing between the plates is pref. 1/10 of the longest
edge length of each plate.

Abstract (de)
Eine Lichtbogenlöscheinrichtung weist mehere in parallelen Ebenen vorgesehenen Löschbleche (5) auf, die in Bewegungsrichtung eines einen
Lichtbogen ziehenden Schaltstücks (1.1) mit Abstand hintereinander angeordnet sind, wobei sich die gesamte Anordnung in einem mit einem
elektronegativen Gas gefüllten Raum befindet. Um bei geringem Bauvolumen eine optimale Lichtbogenlöschung zu erzielen, weist wenigstens eines
der Löschbleche (5) mehrere Durchbrüche (6) über die Oberfläche verteilt auf. <IMAGE>
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